
RADI Rada Miejska w Mosinie

WE Wpł. dnia 2043

Nr spra

INTERPELACJA - WNIOSEK */

1. Imię i nazwisko Radnego JAN MARCINIAK
(czytelnie)

2. Wnoszę interpelację — wniosek w następującej sprawie:

Jednostki pomocnicze są suwerenne i samodzielne w podejmowaniu

decyzji co do zapraszania osób na swoje zebrania. W tej sprawie

pozwalam zwrócić się do Przewodniczącego Rady Miejskiej, aby w imieniu

nas radnych wystosował prośbą do sołtysów i przewodniczących osiedli,

aby na zebrania mieszkańców zapraszać radnych z danego okręgu

wyborczego.

Wniosek niniejszy składam gdyż w ostatni wtorek, 23 kwietnia br. w

Zespole Szkół przy ul. Sowinieckiej miało odbyć się, w założeniu, bardzo

interesujące spotkanie władz z mieszkańcami na temat tzw. ustawy

śmieciowej, jak i bieżących spraw osiedla. Przewodniczący Osiedla pan

Jacek Rogalka był łaskaw, z odpowiednim wyprzedzeniem, właśnie w ten

wtorek, więc kilkagodzinnym poinformować o nim radnego Jacka Szeszułę,

od którego ja się dowiedziałem o zebraniu. Dlaczego mnie pan Jacek

Rogalka nie zaszczycił zaproszeniem - nie wiem. Domyślam się, że

postrzega mnie chyba jako osobę non grata. Zresztą tak późne

powiadomienie nie dałoby mi szans uczestniczenia w zebraniu z uwagi na

inne wcześniej podjęte zobowiązania. To jedna kwestia, druga to sposób

informowania mieszkańców. Jak zauważyłem w ten właśnie wtorek,

karteczki bez pieczątek, bez podpisu, z drukiem 10 na 10 cm były

ulokowane w tablicy osiedlowej. Śmiem twierdzić, że taki sposób

informowania ma na celu, aby na zebranie przybyła minimalna ilość

mieszkańców, aby władza samorządowa i osiedlowa nie była narażona na

ilość zbyt dociekliwych pytań. Efekt przeszedł najśmielsze oczekiwania

organizatorów. Osiedle liczy ok. 3.500 osób, a w zebraniu, poza

przedstawicielami władz i zarządu osiedla i dwoma radnymi obecnych było

czterech mieszkańców.

Mosina, 25.04.2013r k....


